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Čtvrtletník obce Únanov
2/2012    Červen

Slovo starosty
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V měsíci květnu byla dokončena 
stavba provozní budovy nachá-
zející se v těsné blízkosti koupa-
liště. Záměr projektanta bylo, aby 
budova svým vzhledem připomí-
nala okolní budovy koupaliště. Dle 
mého názoru se záměr vydařil. 
Také jsme chtěli termín výstavby 
realizovat tak, aby samotná výstav-
ba nenarušila letošní sezónu na 

koupališti Pohoda. I to se podaři-
lo. Prostory nové budovy umožní 
garážování drobné mechanizace, 
kterou využíváme zejména k údrž-
bě veřejné zeleně v obci.  Prostory 
budovy budou také využívat pra-
covníci koupaliště a pracovníci 
na veřejně prospěšných pracích, 
na veřejné službě a také sezónní 
pracovníci obce. Samozřejmostí 

je i sociální vybavení. Slavnostní 
otevření se uskutečnilo 11. červ-
na za účasti představitelů obce, 
zástupců dodavatele, projektanta, 
stavebního dozoru i starostů okol-
ních obcí. Nezbývá než si přát, 
aby budova sloužila svému účelu 
a pracovníci obce v ní našli odpo-
vídající zázemí. 
Ing. Vojtěch Fabík, starosta obce

Únanovské
novinky

Provozní budovu slavnostně otevřel starosta obce Ing. Vojtěch Fabík a ředitel stavební fi rmy OSP Provozní budovu slavnostně otevřel starosta obce Ing. Vojtěch Fabík a ředitel stavební fi rmy OSP 
Moravský Krumlov Ing. Vlastimil KocandaMoravský Krumlov Ing. Vlastimil Kocanda
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Ze zasedání 
zastupitelstva obce

Červnové zasedání zastupitel-
stva obce bylo ve znamení zpráv 
o činnosti rady obce a výborů 
zastupitelstva. Zastupitelé vzali 
na vědomí rozpočtová opatření 
schválená radou obce. V průbě-
hu dalšího jednání bylo schváleno 
zpracování nového územního plá-
nu obce. V závěru jednání zastu-
pitelé schválili udělení ceny obce 
Za přínos pro obec rakouské fi rmě 
.A.S.A. za dlouholetou spolupráci 
v oblasti odpadového hospodář-
ství. Začátkem července uplyne 
dvacet let, kdy obec založila s 
touto fi rmou obchodní společnost 
provozující skládku odpadů.

Budova obecního 

úřadu

Zpracujeme nový územní plán obce
Zastupitelstvo obce Únanov rozhodlo v souladu se stavebním 

zákonem na svém červnovém zasedání o pořízení nového územ-
ního plánu pro svoji obec a zároveň využilo ustanovení uvedeného 
zákona a požádalo úřad územního plánování (odbor rozvoje MěÚ 
Znojmo) o zajištění pořízení Územního plánu Únanov. Ke spoluprá-
ci s úřadem územního plánování při pořizování územního plánu byl 
zastupitelstvem určen starosta obce Ing. Vojtěch Fabík.

Stavba budovy nového obecního 
úřadu a knihovny se chýlí ke konci. 
Stavebně bude budova dokončena 
začátkem července. Pak nastoupí 
řemeslníci, kteří budovu vybaví nábytkem, výpočetní 
technikou, místním rozhlasem a ostatním zařízením. 
Otevření budovy předpokládáme na přelomu měsíce 
srpna a září. V rámci slavnostního zahájení připravu-
jeme pro občany den otevřených dveří. V minulých 
dnech jsme také obdrželi kladné stanovisko Minis-
terstva kultury k naší žádosti o poskytnutí dotace na 
vybavení knihovny výpočetní technikou. Na vybavení 
knihovny tak obdržíme z Ministerstva kultury 22 tisíc 

Nákladem přesahujícím dvě stě tisíc korun byl 
v minulých týdnech opraven chodník naproti základ-
ní škole. Nový povrch jistě ocení zejména zákazníci 
obchodu s potravinami.

Přispíváme na výuku žáků
Na základě školského zákona přispívá obec na úhradu neinvestič-

ních nákladů školám, ve kterých děti plní povinnou školní docházku. 
V případě naší obce se jedná o čtyři znojemské školy. Celkem na 
23 žáků v letošním roce přispíváme částkou přesahující 76 tisíc korun. 
Nejvyšší příspěvek na jednoho žáka je v ZŠ Přímětice a dosahuje 
7 748,- Kč. Naopak nejnižší je v ZŠ Mládeže, zde obec na žáka 
doplácí 983,- Kč.  

I když se nám poměr-
ně dobře daří zamezovat 
černým skládkám, přesto 
vysypání odpadu do přírody 
některými méně myslícími 
občany nelze úplně zabrá-
nit. Podobný případ se stal 
během zimního období na 
Rudě. V měsíci květnu vše 
uklidili pracovníci obecního 
úřadu. Jak dokládá fotogra-
fi e, odpad se téměř nevešel do jednoho kontejneru.

Velká investice 
společnosti E.ON
V měsíci květnu byla zahájena v okolí kostela 

a návsi přeložka elektrického vedení společnosti 
E.ON ze sloupů do země. Tím byla pro obec vyvolá-
na investice spočívající v přeložení vedení veřejné-
ho osvětlení a místního rozhlasu do země. Náklady 
z obecní pokladny na přeložení přesáhnou dva mili-
óny korun.

Pozvánka na Den 
seniorů
Zastupitelstvo obce Únanov pořádá ve čtvrtek 27. 

září 2012 od 17:00 hod. v budově Orlovny „Setká-
ní seniorů“. Na programu bude vystoupení žáků 
Základní školy Únanov a tanečního souboru „Naši 
sousedé z Chvalovic“. K tanci a poslechu hraje p. 
Milan Žídek. Občerstvení zajištěno.
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„Nashledanou naše třído,
nashledanou lavice a křído,
nashledanou moji kamarádi,
po prázdninách sejdeme se rádi!“
(Slabikář, Nová škola – úryvek)

Jak ten čas utíká. Nedávno 
jsme vítali nový školní rok a už se 
s ním loučíme. Čas běží, pokud 
je naplněn smysluplnou prací. 
I v tomto školním roce jsme pro-
žili mnoho zajímavého. Společné 
projekty zaměřené na zdravou 
výživu, dopravní výchovu, sport, 
oslavu dětského dne. Vzájem-
né návštěvy MŠ a ZŠ. Soutěže 
matematické, výtvarné, sportovní, 
pěvecké, sběrové. Potěšili jsme 
vystoupeními rodiče i veřejnost. 
Něco nového se naučili a také si 
odnesli z tvořivých dílen. 

Do školy mohly děti i mimo vyu-
čování. Například zacvičit si se 
svými trenéry zumbu nebo posi-
lovat na jarní sezonu ve fotbale. 
Mohly si vybrat z pestré nabídky 
školních kroužků. Samozřejmos-
tí je možnost navštěvovat školní 
družinu.

Také o přestávkách se žáci 

nemuseli nudit. Mohli si 
zahrát se svými kamarády 
minifotbal, minihokej, navští-
vit školní knihovnu, půjčit si 
knihu, časopis.

Obci Únanov děkujeme za 
dobrou spolupráci a poskyto-
vané fi nanční zázemí. Oce-
ňujeme také zájem rodičů 
o dění ve škole, děkujeme za 
podněty. 

Školní rok byl završen 
celostátním testováním žáků 
5. ročníků (naši žáci dosáhli 
velmi dobrých výsledků), dále 
školním výletem do Prahy, 
a nakonec rozloučením se 
žáky 5. ročníku. Toto loučení 
je vždy trochu smutné. Vždyť 
jsme s těmito dětmi strávi-
li celých 5 let, byli jsme účastni 
jejich prvních školních „krůč-
ků“, radovali se z jejich úspěchů 
a pokroku, popřípadě jim pomá-
hali napravovat drobné nezda-
ry. Věříme, že se tato dobrá, 
kamarádská třída ve velké škole 
neztratí a budou úspěšní i nadále. 
Děkujeme panu starostovi obce 
Ing. Vojtěchu Fabíkovi, který si 

Rozloučení se školním rokem

našel čas a s žáky se přišel jmé-
nem obce rozloučit. 

Přeji dětem i zaměstnancům 
pěkné prázdniny a dovolenou 
a těším se, že se po prázdninách 
společně ve zdraví sejdeme. 
Vždyť nový školní rok je tu co by 
dup!

Mgr. Marie Gregorová
ředitelka

Z mateřské školy…
Od posledního vydání Únanov-

ských novinek se toho v mateřské 
škole událo opravdu hodně.

Velikonoční odpoledne s rodiči, 
účast dětí z MŠ v pěvecké soutěži 
Slavíček v ZŠ, loutková divadla ve 
školce, kouzelnické představení, 
u příležitosti Dne Země – kresle-
ní na chodníku na návsi a cyklo-
den ve spolupráci s Cykloklubem 
Kučera ze Znojma, čarodějnický 
rej po vesnici, zápis do MŠ, náv-
štěva školní družiny, rozloučení s 
předškoláky, ukázka výcviku psů, 
skákací hrad na zahradě MŠ, 
schůzka s rodiči přijatých dětí na 
rok 2012-2013, slavnostní ukon-
čení školního roku (spousta sou-
těží na zahradě a také občerstve-
ní). To vše jsou akce mimoškolní. 

Co se děje ve školce každé 
dopoledne se sice plánuje, ale 
především se veškeré dění odví-
jí od zájmu a potřeb dětí. Zjara si 
hlavně hrajeme na Velikonoce, 
na studánkové víly, poznáváme 
zahradní i luční květiny a živoči-
chy, chodíme do 
lesa, léčíme babič-
ku přírodu, třídíme 
odpadky, objevuje-
me vesmír, hrajeme 
si na muzikanty, dra-
matizujeme známé 
pohádky. Malujeme, 
stříháme, trháme, 
lepíme, skládáme, 
tancujeme, cvičíme, 
zpíváme. Moc se 
dětem líbí na obou 

zahradách (kluci by uvítali více 
stromů, na které by mohli lézt).

Znovu se ve školce objevil 
Martináč hrušňový – největší stře-
doevropský noční motýl.

Navštívily nás i dětské nemo-
ci – angíny, spála, nepříjemné 

Projekt „Jíme zdravě, žijeme zdravě„Projekt „Jíme zdravě, žijeme zdravě„
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Dětský den 2012

neštovice, které vyjma asi 5 dětí 
postihly všechny děti ve školce.

Ale také děti ve školce jí. A 
letos děti jí opravdu dobře. Musím 
je pochválit, většina se v jídle 
opravdu polepšila. Jídlo je velmi 
chutné. Často slýcháváme od dětí 
pochvalu: “Ta paní kuchařka to 
dobře uvařila. To byla mňamka!“ 
„Snědl jsem všechno, protože 
jsem zjistil, že mi to moc chutná!“ 
Snad jim to vydrží, aby se mohly 
ukázat i paní kuchařce ve škole.

Také je mateřská škola povin-
ná poučit děti před prázdninami 
o bezpečném chování v době 

prázdnin, aby se vystříhaly veš-
kerému nebezpečí, které na ně 
číhá. V rámci této povinnosti si 
každoročně v měsíci červnu zve-
me na pomoc zástupce hasičů z 
Únanova, zástupce Policie ČR ze 
Znojma a letos poprvé i zástup-
ce z Kynologického klubu. Z úst 
povolaných osob, a ještě když 
to jsou páni a mají na sobě uni-
formy, toto poučení přijímají děti 
velice zodpovědně. A prožitek se 
zástupci bezpečnostních složek 
upevňuje zafi xování získaných 
poznatků a vědomostí. Děti slyší 
spoustu odstrašujících případů, 

které se udály, a ve kterých fi gu-
rují děti.

Proto přeji dětem i všem ostat-
ním slunečné a bezpečné prázd-
niny plné příjemných a zajíma-
vých zážitků.

Všem pracovnicím mateřské 
školy děkuji za celoroční práci a 
péči, kterou věnovaly dětem, aby 
se jim ve školce líbilo a chodily do 
ní rády. Všem organizacím, které 
nám pomáhají, děkuji za spolu-
práci. A v neposlední řadě i rodi-
čům.

Za kolektiv mateřské školy
Balíková Vlasta, učitelka MŠ

Již přes 60 let se ve více jak 
padesáti kulturních zemích svě-
ta slaví 1. červen jako Meziná-
rodní den dětí. V tento den by si 
veřejnost měla připomenout, že 
i děti mají svá práva a potřeby. 
Tradice byla navržena v roce 
1949 Mezinárodní demokratic-
kou federací žen, Mezinárodním 
odborovým sdružením učitelů 
a Světovou federací demokra-
tické mládeže. Samotné oslavy 
byly spuštěny hned v následují-
cím roce 1950.

Ani naše obec nebyla nikdy 
k tomuto datu netečná, neboť 
moudří dospěláci vědí, že vše 
dobré, pozitivní a láskyplné, co 
do dětí vložíme, bude utvářet 
jejich charakter, životní přístup 
a vztah ke společnosti i rodině.

Letošní oslava byla naplá-
nována na sobotu 2. června. 
Samotné přípravy však začaly 
mnohem dříve.

Kulturní a sportovní komise 
Obce Únanov vstoupila do jed-
nání  s Kynologickým klubem 
Ajax Únanov, Sborem dobrovol-
ných hasičů Únanov a Fotba-
lovým klubem A.S.A. ES Úna-
nov a výsledkem jednání bylo 
sestavení bohatého soutěžně-
zábavného programu. Následo-
val kolotoč zajišťování rekvizit, 
pomůcek, výher a všech dalších, 
ke zdárnému průběhu potřeb-

ných, záležitostí.
Od samotného rána vzhlíželi 

všichni organizátoři k obloze 
s prosbou, aby nepršelo. Déšť 
by dozajista celou akci zhatil. 
Naštěstí k nám bylo počasí milo-
srdné, takže se již v dopoledních 
hodinách začaly do areálu Kyno-
logického klubu Ajax stěhovat 
lavice, stoly, slunečníky, ozvuče-
ní, pomůcky a výhry na soutěže, 
stánek s občerstvením atp., aby 
mohla být akce ve 14:00  hodin 
slavnostně zahájena. Od 13. 
hodiny se začali scházet první 
malí i velcí účastníci a Losolo-
sy začaly ožívat. Již při vstupu 
dostalo každé dítě nápoj, oplat-
ku a poukázku na grilovanou 
klobásku.

Slavnostního zahájení se ujal 
starosta obce Ing. Fabík. Přivítal 
všechny přítomné spoluobčany 
a vyzdvihl význam formování 
mladé generace pro další spoko-
jený život nejen v naší obci, ale 
v celé naší zemi. Následovala 
bravurní ukázka výcviku posluš-
nosti psů a zábavné agility, kte-
rou si připravili členové klubu 
Ajax. Dalším akčním tahákem 
bylo předvedení cvičného zása-
hu místního sboru dobrovolných 
hasičů ve spolupráci s přizva-
nými přáteli SDH Nový Šaldorf-
Sedlešovice. Dětské hvězdy 
Fotbalového kubu A.S.A. ES 

Únanov prezentovaly část své-
ho tréninku a pozvaly k improvi-
zovanému zápasu několik příz-
nivců „kulatého nesmyslu“. Pro 
všechny pak bylo připraveno 12 
atrakcí, na nichž si  vyzkoušeli 
nejen svoji zdatnost a doved-
nosti, ale i trpělivost, přesnost 
a umění spolupráce. Každá 
snaha byla vždy po zásluze 
odměněna drobným prezentem. 
Splnění každého úkolu bylo 
zaznamenáno do osobní karty 
dítěte. Po absolvování celé ple-
jády činností dostal každý dětský 
účastník balíček se spoustou 
dobrot a překvapení. Bonusem 
pro všechny byl pak FacePain-
ting. Obě paní výtvarnice, kte-
ré svými barevnými kreacemi 
zkrášlily nejednu dětskou, ale 
i dospěláckou tvář, byly v neu-
stálém obležení zájemců.

Návštěvnost byla opravdu 
hojná. Dětského dne se zúčast-
nilo více jak 100 dětí v dopro-
vodu svých blízkých. O jejich 
zábavu se starala téměř třicít-
ka organizátorů. Nezbývá než 
vyslovit obrovské poděkování 
všem těm, kteří nehleděli na 
svůj volný čas, vlastní výdaje, 
či jiné osobní povinnosti a doká-
zali skvěle připravit i zajistit akci 
pro naše nejmenší spoluobčany. 
Veliké poděkování patří Obci 
Únanov, která celou akci fi nanč-
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ně i technicky zaštítila. Poděko-
vání za sponzorské dary patří 
panu Dvořákovi z fi rmy AZ papír 
a krajkářce paní Marii Šalomou-
nové. Dík patří i divadelnímu 

spolku za zapůjčení aparatury a 
Motoklubu Vampires za poskyt-
nutí elektrického proudu. 

Společně věříme, že podob-
ných akcí uspořádáme v naší 

obci ještě spoustu.
Za Kulturní a sportovní komisi 

Obce Únanov
 

Mgr. Jindřich Bulín

Rodina, práce a slavení
Před necelým měsícem se 

uskutečnilo světové setkání rodin 
v severní Itálii v Miláně. Setkání 
organizovala papežská rada pro 
rodinu ve spolupráci s Milánskou 
arcidiecézí ve spolupráci s ital-
ským státem. Zúčastnilo se toho-
to svátku rodiny na 60 tisíc rodin 
z celého světa včetně rodin z naší 
republiky.

Co bylo cílem takové akce. 
Cílem  bylo připomenout, podpořit 
a oslavit rodinu. Současná vyspě-
lá společnost rodinu nikterak 
nepodporuje. Bere se tato insti-
tuce samozřejmě, mnohokrát je 
považována za přežitou a někde 
se přímo proti rodině bojuje a je 
snaha rodinu nahradit všelijakým 
soužitím. Všelidská zkušenost 
nám ukazuje, že rodina je darem 
Božím a nositelem všeho dobré-
ho pro její členy a další genera-
ce. Zkušenost pravé lásky nebo 
nelásky je dána prožitkem v rodi-
ně. Rostoucí a vyvíjející se člověk 
potřebuje skutečně zažít, že ho 
má někdo rád, že ho bere takové-
ho jaký je, že někam patří a že na 
něho čekají ti, kam patří. Rodinné 
zázemí formuje člověka na celý 
život. Obojí láska otce i matky 
vytváří teplo a krásu domova. Na 
jedné straně řád, pravidla chování 
a na druhé otevřená náruč lásky 
vytvářejí prostor pro výchovu dob-
rého a šťastného člověka.

Mnoho lidí z dnešní mladé 
generace při prvním kontaktu 
s dospělým člověkem ukazují 
svoji naježenou, tvrdou tvář. Ve 
skutečnosti se za ní často skrývá 
hluboké volání po lásce. Jejich 
srdce je plné touhy prožít lásku 
druhého člověka, který mě bere 
vážně, který má na mě čas, který 
mě naslouchá, u kterého naleznu 
pochopení a odpuštění. Je logic-

ké, že to mladí lidé očekávají od 
rodiny především od rodičů, sou-
rozenců, příbuzných a v určitém  
období od přátel. Mít zkušenost 
lásky je nenahraditelná. Před 
několika lety mě jeden kněz vyprá-
věl,  jak pravidelně chodíval do 
věznice, kde naslouchal životním 
příběhům mnoha mladých potres-
taných. Často slyšel,  jak na ně 
rodiče neměli čas, jak jim vůbec 
nedali lásku, jak je nevychovávali, 
kolik hádek a alkoholismu museli 
tito lidé prožít. Jak veliká bolest, 
strach a nedůvěra přímo ničila 
jejich citlivé mladé srdce. Setba 
nebyla dobrá. Tento kněz pozna-
menal, na prvním místě by měli 
nést zodpovědnost rodiče.

Dobrá rodina je poklad. Kdy-
si někdo řekl velmi krásná slova: 
„Už kolébka rozhoduje o velikos-
ti člověka.“ V dobré rodině se 
především něco žije. Základem 
dobré rodiny je víra v láskyplné-
ho Boha. Od ní se odvíjí všechno 
ostatní. Věrnost a láska rodičů se 
předává automaticky dál.  Z toho-
to prvního vztahu lidského života, 
kterým je vztah k Bohu se správ-
ně odvíjí dobrá výchova. Výchova 
začíná už před narozením člověka 
a pokračuje po celý život. Výcho-
va dětí začíná tím, že děti vede-
me k poslušnosti, k samozřejmos-
ti, lásce a odpuštění. Když se dětí 
učí poslouchat rodiče, tam se učí 
úctě k autoritě a k respektování 
autority v životě. V samozřejmosti 
se předávají hodnoty,  které rodi-
na žije. Stále zakoušení lásky 
a odpuštění vedou člověka, aby si 
vážil sebe a zakoušel milosrden-
ství a odpuštění Boží, které mu 
zprostředkovávají rodiče a ostat-
ní v rodině. Je jisté, že výchova 
není lehká věc, ale není ji možné 
zanedbávat a nebo ji přehazovat 

na školu nebo jiné výchovné insti-
tuce. Jedině, když se spojí rodina, 
škola, farnost a snaží se táhnout 
jedním směrem, tak je dobrý před-
poklad výchovy dalších generací 
mladých lidí.

V životě člověka musí být pří-
tomny všechny prvky rodina, práce 
i slavení. O rodině jsem už hovo-
řil. Ještě kratičce se dotknu práce 
a slavení. Práce je nejen prostře-
dím, kde se vydělávají peníze 
pro živobytí, ale také místem, kde 
se formuje člověk. Práce spoju-
je rodinu a učí k zodpovědnosti. 
Současnost  nese v sobě velkou 
nezaměstnanost, strach z práce 
a ze zaměstnavatelů. To není dob-
ré. Na tom se musí pracovat, aby 
se to změnilo. Je asi nutné začít 
budovat nové mezilidské vztahy 
v pracovních prostředích jak mezi 
zaměstnanci tak zaměstnavateli.
Velmi důležitým prvkem pro rodinu 
je slavení. Především svátečního 
dne neděle, která je Den Páně. 
Objevit znovu svátečnost nedě-
le je nezanedbatelným úkolem. 
Tato zkušenost začíná společnou 
bohoslužbou v kostele, svátečně 
prožitým obědem s celou rodi-
nou, pokračuje odpočinkem, patří 
sem návštěva přátel, rodiny a také 
vycházka do přírody. Toto všechno 
vytváří společenství rodiny, kde se 
hovoří o dobrých věcech, kde se 
řeší problémy, kde se prožívá mod-
litba a vztah k Bohu, kde se proží-
vá láska a s ní spojená výchova. 

Přeji všem, kteří se podílejí na 
fungování rodin a výchově, aby 
stále znovu začínali a stále se 
snažili předávát dobré hodnoty 
života. Rodina, práce a slavení 
jsou pilíře dobrého lidského živo-
ta, na kterých spočívá šťastný lid-
ský život. 

P. Miloslav Čamek, farář
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Připravujeme svoz nebezpečné-
ho a velkoobjemového odpadu 

obdobným způsobem, jako 
v minulých letech.

Nebezpečné odpady – sobota 29. září 2012 
8:00 - 8:30 hod. – náves
8:30 - 9:00 hod. – pošta
9:00 – 9:30 hod. – Kolín, ořechový sad

Občané mohou v uvedený termín na těch-
to místech předat následující odpady: barvy 
a ředidla (v plechovkách a v lahvích), oleje, 
olejové fi ltry, čistící tkaniny od olejů, prošlé 
léky, lepidla, autobaterie, monočlánky, zářivky 
a výbojky, televizory, ledničky, pneumatiky od 
osobních automobilů bez disků, agrochemický 
odpad (staré postřiky a hnojiva).

Velkoobjemový odpad – sobota 6. října 
2012 

Stanoviště kontejnerů:
Náves
Na sadech
Kolín - ořechový sad
Pošta
U kostela

Nabídka popelnic
Po dohodě s fi rmou .A.S.A. EKO, s.r.o. Znoj-

mo, nabízíme zprostředkování nákupu popelnic. 
V případě zájmu si můžete popelnice objednat 
na obecním úřadě. Současná cena plechové 
i plastové popelnice o objemu 110 l činí 800,- 
Kč/ks a plastová popelnice o objemu 240 l činí 
1300,- Kč/ks. Objednávky přijímáme na obec-
ním úřadě do 20.7.2012.

Důležitá telefonní čísla

Hasiči:  150
Policie: 158
Zdravotnická záchranná služba: 155
Policejní inspektoři pro Únanov: 974 641 606  

– praporčíci Lubomír Mikulášek a Marek Změlík 

Poruchy:
- plynu: 1239
- elektrického proudu: 800 225 577
- vody: 515 282 567, 515 226 045
- telekomunikačního provozu: 131 29

Pozvánka na turnaj 
v plážovém volejbalu
V sobotu 18.8.2012 se od 8:00 hod. uskuteční 

na koupališti Pohoda turnaj v plážovém volejbalu. 
Zájemci se mohou hlásit u Ivana Vyskočila, tel. 
721 979 549   nebo v občerstvení na koupališti.

Pálení čarodějnic 2012
Po dlouhé době i k nám do Únanova přilétly na 

pozvání Kulturní a sportovní komise Obce Úna-
nov čarodějnice na ofi ciální akci, která se konala 
v pondělí 30.4.2012 v „Kolíně“ na hřišti za garážemi. 
Slétla se asi dvacítka vyrobených i živých lidských 
čarodějnic, které svojí originalitou a krásou-nekrá-
sou zaujaly všechny přítomné. Každá „baba“ byla 
oceněna malým dárečkem. Po vyhodnocení byla  
zapálena vatra. Nebyla sice nějak obrovská, ale její 
žár dokázal rozpálit tváře všech přihlížejících. Mimo 
jiné také proto, že se vítr ten den opravdu nestyděl 
a foukal o 106. Celá oslava Filipojakubské noci se 
konala ve veselém duchu, k čemuž přispěla i velká 
účast únanovského potěru a mládeže. Děti se bavily 
u rozličných her, které pro ně organizátoři připravili. 
Kdo zrovna nesoutěžil, pochutnával si na drobných 
cukrovinkách, které před tím vyhrál. Dospělí si svoje 
chuťové pohárky hýčkali zase na pivečku a uzeni-
nách. Kdo neměl chuť na uzeninu, mohl si na men-
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Zájezdy do Mahenova divadla v Brně

ším ohýnku opéct svůj špekáček 
do křupava. V závěru večera pro-
jasnily oblohu ohnivé jazyky, které 
vypouštěl ze svých úst přizvaný 
plivač ohně. Večer pozvolna usínal 

Květen byl měsíc skromný na 
déšť, ale za to úrodný na kulturu. 
Občanům naší obce byla nabíd-
nuta hned dvě divadelní před-
stavení v překrásném Mahenově 
divadle v Brně.  Prvním termínem 
byl sváteční 1. květen a druhým 
naplánovaným dnem byl 28. kvě-
ten 2012.

Při první hře Škola žen od 
Moliéra, jsme se určitě nenudili. 
Shlédli jsme příběh zralého muže, 
který vychovává svoji schovanku 
Anežku ke stavu manželskému. 
Dovzdělává ji četbou velice spe-
cifi cké vlastní knihy - Rukojeť 
o manželství. Nečekaně se však 
objeví mladý Horác, syn Arnol-
fova přítele. Mladík se začne 
Anežce dvořit, aniž tuší, že si na 
ni Arnolf dělá zálusk. Ten vyvine 
značné úsilí, aby vztahu zabránil. 
Leč marně.

Skvělý Zdeněk Dvořák v roli 
Arnolfa - pána z Pařezova str-
hl svým sarkasmem a nadsáz-
kou mnohokrát celé divadlo ke 
spontánním výbuchům smíchu. 

Slavná veršovaná komedie fran-
couzského mistra napsaná již 
v roce 1662 je i v dnešní době 
nanejvýš aktuální. Protestuje totiž 
proti předmětnému vidění světa a 
bez zábran karikuje osoby, které 
vztah k ženě ztotožňují s osobním 
vlastnictvím. 

Druhé představení bylo pro 
poněkud náročnější diváky. Ide-
ální manžel od Oskara Wilda je 
politicko-společenská satira, kte-
rá plynule přechází  v zápletko-
vou komedii, sklouzává k situační 
frašce a opět se vrací k satiře se 
sarkasticky-moralistickou, spíše 
až cynickou pointou. Konverzač-
ní komedie proslulého anglického 
dramatika z roku 1895 byla plná 
brilantních dialogů, jiskřivých slov-
ních hříček, paradoxů a skvělé 
situační komiky. Stejně jako Škola 
žen nám svojí nadčasovostí jasně 
připomněla, že v pokrytecké spo-
lečnosti, kde hlavním měřítkem 
hodnot je úspěšnost, ztrácí slova 
pravda, čest, přátelství a láska 
úplně svůj obsah.

Za pochvalu stojí i velmi zají-
mavé kostýmy od výtvarnice Evy 
Jiřikovské, která navrhuje kolekce 
i pro divadla v Ostravě i v Praze.

Byly to jistě velmi zajímavé 
hry. Celkový dojem byl navíc ješ-
tě umocněn nádherou barokní 
architekturou, která řadí Maheno-
vo divadlo mezi opravdové skvos-
ty. Už jen návštěva a prohlídka 
samotného divadla byla oprav-
dovým zážitkem. Děkujeme panu 
starostovi za osobní angažovanost 
při zajišťování představení a Obci 
Únanov, která nám svým fi nanč-
ním příspěvkem na vstupenky 
i dopravu umožnila oba tyto zájez-
dy uskutečnit. Věříme, že se tra-
dice zájezdů za kulturou, pozná-
ním a sportem ještě více rozšíří 
a v brzké době zase někam vyra-
zíme. Prozatím Vám přejeme 
krásné léto a spoustu jedinečných 
zážitků. 

Za Kulturní a sportovní komisi 
Obce Únanov   

Zdeňka Vybíralová a Mgr. 
Jindřich Bulín

v záři plamenů z dohasínající vatry, 
která zcela uhasla až v pozdějších 
hodinách. Rádi bychom poděkova-
li SDH Únanov, díky nimž nedošlo 
nepřiměřenému rozšíření ohně.  

Akce byla pořádána pod fi nanční 
a technickou záštitou Obce Únanov. 

Za Kulturní a sportovní komisi 
Obce Únanov Marie Ramžová a 

Mgr. Jindřich Bulín
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Z činnosti dobrovolných hasičů
V minulém vydání Únanov-

ských novinek jsme vás informovali 
o tom, že se blíží start nové spor-
tovní sezóny hasičů. Čas teče jako 
voda, a tak je začátek ročníku 2012 
dávno za námi. 

Ale zpět na samý začátek. Mladí 
hasiči se od zimy připravovali na jar-
ní část hry Plamen. Tato soutěž se 
konala ve Výrovicích v sobotu 19. 
května. Mezi výraznou konkurencí 
sváděli boj ve čtyřech disciplínách o 
co nejlepší umístění. Disciplíny byly 
následující – požární útok s vodou, 
požární útok CTIF, štafeta 4 x 60m 
a štafeta CTIF. I přes menší handi-
cap, že naše mládež musela závo-
dit v kategorii starších, i když naše 
družstvo mělo značné množství 
mladších účastníků, se naši mla-
dí hasiči umístili na velmi pěkném 
6. místě. Nyní mladí hasiči pra-
videlně trénují na další pohárové 
soutěže, které je v průběhu celého 
roku ještě čekají.

V kategorii dorostu se tvrdě 
připravovali tři sportovci – dvě 
dorostenky a jeden dorostenec. 
Nešťastnou shodou náhod si však 
obě naše dorostenky přivodily těs-
ně před okresním kolem dorostu, 
které se konalo také ve Výrovicích, 
a to v sobotu 26. května, úrazy. 
Obec Únanov tak mohl reprezen-
tovat pouze jediný zástupce naše-
ho dorostu Jan Jeřábek. Honza ve 
třech disciplínách náležejících do 
kategorie jednotlivců skvěle zabo-
joval a umístil se tak na vynikajícím 
5. místě. Soutěžními disciplínami 
byly test z požární ochrany, 100 m 
překážek a požární dvojboj.

Družstvo mužů i žen hladce 
prošlo sítem postupových soutěží 
přes okrsek a obvod až do okresní 
soutěže, na kterou jsme se společ-
ně vydali v sobotu 16. června. Zde 
naši hasiči přijeli s cílem obhájit 
vítězství v kategorii mužů a mini-
málně získat bronz v kategorii žen 
jako v předešlém ročníku. Konku-
rence byla letos opět velká. V cestě 
za úspěchem stálo dalších 13 týmů 
žen a 10 týmů mužů vč. týmu pro-

fesionálních hasičů ze Znojma. Do 
soutěže jsme vykročili s velkou chu-
tí po kvalitním výsledku. Štěstí se 
našim družstvům však v tento slu-
nečný den obrátilo zády. Vytrestala 
nás královská disciplína - požární 
útok. I přes velmi dobré výsledky v 
dalších disciplínách – štafeta 4x100 
m a běh 100 m překážek – již však 
nebylo možné dosáhnout na stejně 
kvalitní umístění jako v loňském 
roce. Ženy tak skončily na 7. mís-
tě a muži i přes všechny nezdary 
pomyslně vystoupili na vynikající 
stříbrný stupeň. Povzbuzením nám 
však je velký úspěch našich běžců 
na 100 m překážek v rámci vyhod-
nocení jednotlivců – Petr Hanzal 
ml. obsadil druhé, Václav Tomášek 
třetí a Ludvík Sapík čtvrté místo 
ze všech závodníků. Kompletní 
výsledky okresní soutěže nalezne-
te na našich webových stránkách 
http://sdh-unanov.tym.cz. Nejen 
sportem se však naši hasiči zabý-
vají. Během jara jsme se zúčastnili 
několika dalších akcí. První z nich, 
konající se v pátek 1. června, byla 
návštěva mateřské školky a násled-
ná ukázka techniky na návsi i pro 
žáky ZŠ. Během krátkého dopoled-
ního programu se děti dozvěděly 
informace o tom, co hasiči dělají. 
Dále pak zjistily, jak se mají chovat, 
aby nepotřebovaly jejich pomoc. 
Po praktických radách následovala 
prohlídka techniky, děti se dozvě-
děly zajímavé informace o osobní 
výstroji každého hasiče a mohly si 
i zastříkat z auta profesionálních 
hasičů ze Znojma. Děti z mateřské 
školky si také vyzkoušely cvičnou 

evakuaci pro případ požáru v budo-
vě MŠ. Hned další den se konal 
velkolepý Dětský den, kde jsme 
připravili krátkou ukázku z činnosti 
hasičů. Byla to ukázka zásahu při 
požáru s nalezenou zraněnou oso-
bou. Ihned po simulovaném vyhlá-
šení poplachu na místo dorazily 
dvě jednotky hasičů – z Únanova a 
z Nového Šaldorfa. Zraněná osoba 
byla ihned po příjezdu požárních 
jednotek zachráněna a požár byl 
během pár okamžiků řádně zlikvi-
dován. Děti i s rodiči tak mohly na 
vlastní oči vidět těžkou práci hasičů 
při zásahu. A aby toho nebylo málo, 
hned následující středu 6. červ-
na v podvečer nás čekal skuteč-
ný zásah. V lokalitě Ruda vysypal 
některý z nezodpovědných občanů 
Únanova nebo některé z okolních 
vesnic obývací sedací soupravu, 
kterou pravděpodobně následně 
úmyslně zapálil. Oheň se začal 
šířit travnatým porostem. V 19:00 
byl vyhlášen poplach a na místo 
vyrazila okamžitě naše jednotka 
a vzápětí i profesionální jednotka ze 
Znojma. Zásahová jednotka SDH 
Únanov provedla lokalizaci místa 
požáru a po příjezdu HZS Znojmo 
došlo ke konečnému zlikvidování 
požáru a k preventivnímu prolití 
ohniska. Událost byla ukončena 
v 19:11. Je velmi smutné, že někte-
ří lidé takto ohrožují životní prostře-
dí a životy drobných živočichů kvůli 
tomu, že je jim líto zaplatit něko-
lik desítek korun za uložení staré 
sedací soupravy na blízké skládce.

Lukáš Tomášek
starosta SDH Únanov
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14. ročník Putovního poháru starosty 
obce Únanova ve sportovním výcviku psů
Pro letošní 14. ročník toho-

to tradičního oblíbeného jarního 
závodu nám byl Moravskoslez-
ským kynologickým svazem při-
dělen termín 14. 4. 2012 a delego-
ván byl rozhodčí pan Jiří Hammer 
z Brna. Byl u nás poprvé a mohu 
říci, že posuzoval objektivně 
a nikomu nic nedaroval,čímž zane-
chal jen ten nejlepší dojem.

Pro letošní ročník náš klub při-
pravil tři závodníky. Původně byli 
čtyři, ale p.Fantál se týden před 
závodem  musel odhlásit z důvo-
dů onemocnění pejska. Takže 
naši Trnka s Frenkym, Šachl 
s Aronem a Březina s Britou se 
postavili na pomyslnou startova-
cí čáru se závodníky z Pohořelic, 
Unkovic, Brna, Rajhradu a Chva-
lovic. Po ranním losu se nastu-
povalo na pachové práce (stopy).  
Na dobrém začátku vždy záleží 
i s ohledem na skutečnost, že 
závodník s nejlepší stopou zís-
ká memoriál Karla Matušince. 
A je to až k nevíře, ale letos to byl 
již 8. ročník. Terén na stopy byl 
ozim a byl náročný, neboť dlouho 
nepršelo a tak podklad byl suchý. 
Pejsci si s tím poradili. Samozřej-
mě někteří skvěle, jiní dle svých 
možností.  Z našich šel  jako prv-
ní Trnka s Frenkym a jejich 64b. 
(ze 100 možných,  které lze zís-
kat) bylo zklamání. Druhý Šachl 
a Aron 81b. bylo slušné, ale i tady 
oni mají na víc. Jako třetí Březina s 
Britou a ti splnili naše očekávání a 
získali skvělých 98b. a tak se zdá-
lo, že první dílčí úspěch a to oceně-
ní za nejlepší stopu zůstane doma. 
Ovšem jako poslední nastupoval 
na stopu František Karpíšek s Is-
kou Anrebri a jeho 99b. znamena-
lo, že memoriál získá on. Poté se 
pokračovalo poslušnostmi a naši si 
vedli následovně:  Trnka moc pěk-
né 91b., Šachl lepší průměr 81b. 
a Březina získal slušných 86b., ale 
i oni umí poslušnost přes deva-
desát bodů. Nejlepší poslušnost 
předvedl Brňák s pejskem Rasty 

Naspo 96b. a hned za ním Karpí-
šek 94b. Před posledním oddílem 
závodu, a to obranou bylo jisté, že 
oba dva, když to vyloženě nepo-
kazí, tak se poperou o celkové 
prvenství. Naši na obraně  Trnka 
a Frenky průměrných 73b., kdy 
pejsek pouští až na druhý respekti-
ve třetí povel. Šachl s Aronem 85b.
dost slušné, ale doplatili na to, že 
se Aronovi nechtějí obíhat makety 
a namíří si to rovnou na fi guranta, 
což ho stojí cenné body. Březina 
a Brita byli diskvalifi kování, když 
nám pejsek po zákusu pustil fi gu-
ranta a odběhl. Nejlepší obranu 
předvedl pejsek Kavalcové Marie 
Achilleus Mariwe z Brna a to 87b.

Po sečtení všech výsledků 
putovní Pohár pro rok 2012 zís-
kal František Karpíšek s Unkovic 
s fenkou Iskou Anrebri celkem 
276 b. Druhý Jiří Brňák z Chva-
lovic s pejskem Rasty Naspo se 
269b. a třetí Jan Šachl s Aronem 
z Únanova se 248b. Čtvrtý Petr 
Trnka s Frenkym z Únanova se 
228b., Březina s Britou obsadi-
li nakonec osmé místo. Co na-
psat na závěr. Počasí bylo skvě-

lé, závod napínavý až do konce. 
Viděli jsme několik pěkných výko-
nů a na druhou stranu se ukáza-
lo, na čem je potřeba pracovat, 
abychom se nadále zlepšovali 
a pohár příští rok při 15. ročníku 
zůstal doma.

Dovolte mi poděkovat těm, 
bez nichž by se tento letos skvě-
le obsazený závod nemohl konat. 
Především obci Únanov a panu 
starostovi Fabíkovi, dále maji-
teli zámečnictví Premont panu 
Josefu Prekopovi, majiteli Hen-
dikep Znojmo panu  Romanu 
Šindelářovi, Zverimexu Blaží-
ček, Vinařství pan Aleš Homo-
la a fi rmě H+M plastová okna. 
Také děkujeme Statku Únanov 
a Mysliveckému sdružení Hubert 
Únanov, že nám umožnili prová-
dět pachové práce na pozem-
cích v Losolosích. V neposlední 
řadě patří poděkování členům 
a příznivcům Kynologického klubu 
Ajax Únanov za přípravu a organi-
zaci závodu, což ocenili závodní-
ci, pan rozhodčí  a poděkoval nám 
i pan starosta Fabík, který předá-
val ocenění účastníkům.

Zleva rozhodčí Jiří Hammer, Jiří Brňák  a Rasty Naspo  2.místo, 
František Karpíšek a Iska Anrebri 1.místo, starosta obce Ing. Vojtěch 
Fabík, Jan Šachl a Aron All Profesore 3.místo a fi gurant Boris Máša
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Stolní tenis, soutěže
Mobilizujeme síly na nadchá-

zející druhý rok působení našeho 
A družstva v krajské soutěži, kte-
rý začíná koncem září. Známe již 
naše soupeře ve skupině a je zřej-
mé, že letošní soutěžní rok bude 
vyrovnanější a tedy i těžší než ten 
uplynulý. Do mužstva se po něko-
likaletém působení v Městské lize 
Znojma vrátil Petr Hruška a věří-
me, že bude platnou posilou.

Z orelského života
Stolní tenis, Mistrovství Orla

Ústřední orelský turnaj se 
uskutečnil v prvních květnových 
dnech opět v Polné. Skončil tri-
umfem našich reprezentantů, 
kteří obsadili v soutěži mužů prv-
ní dvě místa. Zvítězil Marek Vybí-
ral, který ve  fi nále porazil svého 
otce Pavla Vybírala. Třetí z Vybí-
ralů Lukáš těsně nepostoupil 
mezi první osmičku.

Velkou a jistě speciální odmě-
nou pro oba nejlepší bude repre-
zentace Orla na letních sportov-
ních hrách FICEP (mezinárodní 
federace křesťanských sportov-
ních organizací) v německém 
Duisburgu, ve dnech 12.-15.čer-
vence 2012. Velice gratulujeme.

Josef Pilař
starosta Orla

Zkoušky mezinárodního zkušebního řádu IPO

Druhou jarní výcvikovou 
akcí našeho klubu byli 5.5.2012 
zkoušky dle mezinárodního zku-
šebního řádu IPO. Shodou okol-
ností byl delegován opět pan Jiří 
Hammer z Brna.  Z našich účast-
níků zkoušek uspěli všichni, což 
je potěšující a svědčí to o dobré 
přípravě. Ve zkoušce BH uspě-
li Trnka s Frenkym, Závěrka s 
Badym a Malá s Iris. Stopařskou 
speciálku Fpr3 splnil Březina s 
Britou. I pejskařům z Brna, Un-

kovic, Nového Šaldorfa,  kte-
ří nás podpořili při zkouškách 
se dařilo až na jednoho, které-
mu pan rozhodčí po předvede-
ném výkonu známku za splnění 
zkoušky nemohl za předvede-
ný výkon zadat. Zkouška je od 
slova zkoušet a tak mu přejeme 
hodně úspěchů do další práce.

Děkujeme fotbalovému klubu 
Únanov, že nám umožnil prová-
dět poslušnost na tréninkovém 
hřišti,  protože rozměry cvičební 

plochy pro mezinárodní zkouš-
ku musí být min. 90 x 50 m a to 
naše plocha v Losolosích nemá. 
Dále děkujeme Statku Únanov 
a Mysliveckému sdružení Hubert 
Únanov za umožnění provádět 
pachové práce na pozemcích 
v Losolosích. Díky také členům 
a příznivcům našeho klubu za to, 
že i tato akce byla velice kladně 
hodnocena všemi zúčastněný-
mi.

Dětský den

Byli jsme potěšeni tím, když 
nás Kulturní  a sportovní komi-
se Obce Únanov požádala, zda 
by se letošní dětský den nemohl 
konat v našem areálu v Loso-
losích. Bereme to jako ocenění 
naší práce a jsme patřičně hrdi 
na to, jak náš stánek vypadá 
a snažíme se ho pořád zdoko-
nalovat, aby i my jsme  přispěli 
ke zkrášlování naší obce a okolí. 
Ta skutečnost, že jsme se mohli 
podílet na této doufám vydaře-
né akci nás těší dvojnásob, pro-
tože to bylo pro děti a ony jsou 

přece naše budoucnost.  Když 
člověk vidí rozzářené dětské oči 
a usměvavé tvářičky, co si může 
přát víc. 

Na závěr mi dovolte Vážení 
přátelé, abych Vám za sebe i za 
Kynologický klub Ajax Únanov  
popřál, dětem krásné prázdni-
ny plné slunce a nám dospělým 
krásnou dovolenou a hlavně se 
budeme těšit na setkání s Vámi 
při nějaké další naší akci.

Za Kynologický klub Ajax Úna-
nov Vlastimil Karpíšek
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DOROST A. S. A. ES ÚNANOV 2011/2012
Přestože se nedávno skončená 

sezóna neobešla bez problémů,  
které se měrou  vrchovatou pode-
psaly  i pod tři debakly, jež tým 
utrpěl, tak dorost nakonec obsa-
dil v KS – 1. třídy díky osmatřiceti 
získaným bodům solidní 7. příčku. 
Snad  ještě cennější než-li pěkné 
umístění je fakt, že se i nadále 
dařilo doslova za  pochodu přebu-
dovávat kádr týmu a zabudovávat 
do něj hráče mladších ročníků, 
o čemž svědčí skutečnost, že úna-
novský dorost patřil k nejmladším 
celkům v soutěži,  tudíž má per-

spektivu! Samozřejmě za před-
pokladu, že kromě J. Bezrouka, 
V. Pikarta, M. Tunky, kteří končí 
pro dovršení věkové hranice a jimž 
patří naše poděkování, již nikdo 
další mužstvo neopustí, naopak 
jeden až dva hráči dorost posilní. 
Hráči dorostu, ostatně jako již tra-
dičně nejenže reprezentovali ÚNA-
NOV ve své kategorii, ale hned pět 
z nich nastoupilo za muže v mis-
trovském utkání  A-týmu o B-týmu 
ani nemluvě. 

Po jubilejní 10. sezóně, v níž 
dorost působil nepřetržitě v krajské 

soutěži u týmu defi nitivně skonči-
lo trenérské trio, které v různých 
obměnách sedělo na trenérské 
lavičce v posledních 13. letech, 
z toho Vladimír Rychlík 10 roků 
v KS,  Jiří Tunka  9 let v KS a 3 roky 
v OP a již dříve odcházející Radek 
Šimák, měl bilanci 8/3.  Ofi ciální 
tréninky dorostu na nový ročník 
KS začínají v pátek 13. července 
2012 v 17,00 hodin. 

Hlavní trenér: V. Rychlík – 
Vedoucí mužstva: L. Stehlík – Asi-
stent trenéra: Jiří Tunka , za dorost 
A.S.A. ES ÚNANOV  Jiří Tunka

Přípravka
Družstvo přípravky zakonči-

lo svůj první soutěžní ročník na 
6. místě tabulky. Mezi naše nej-
lepší střelce patří Jan Vlček. Od 
podzimu se připraví na sezónu 

2012 - 2013 nejen tým „A“ pří-
pravky, ale také „B“ tým, neboť 
již dnes dochází na trénink 20 
- 25 našich nejmladších fotbalis-
tů. Velké poděkování patří nejen 

dětem, ale hlavně obětavým rodi-
čům, kteří své ratolesti doprová-
zí a podporují je v rozvíjení jejich 
sportovních dovedností.  

Aleš Holler

Žáci
Na začátku sezóny jsme 

nezačali zrovna nejlépe, ale 
každým dalším zápasem jsme 
se zlepšovali.

Hlavní zlom nastal v utkání 
proti Mikulovicím, a od té doby 

jsme se vezli na „vítězné vlně“ a 
v konečném pořadí jsme skončili 
na pěkném 7. místě. Nejlepším 
střelcem se stal Hobza Petr, kte-
rý soupeřům „nasázel“ úctyhod-
ných 46 gólů.

Pochvalu si samozřejmě 
zaslouží všichni hráči a to i pří-
pravka, která se aktivně zapoju-
je i do žákovských zápasů.

Aleš Holler

Nohejbalový turnaj
Fotbalový oddíl A.S.A. ES 

ÚNANOV pořádá nohejbalový 
turnaj trojic, který se uskuteční 
v areálu FO dne 28.7.2012. Po 
turnaji bude následovat taneční 

zábava se skupinou DREAMS.  
V zápisném do turnaje, které činí 
150,- Kč je obsaženo občerstvení 
a startovné. Přihlásit se můžete 
u p. Pavla Bulína, tel.:721 460 

009 nebo v Hostinci na Besedě. 
Prezentace účastníků se bude 
konat na hřišti v 9:00 hod.

Srdečně zvou pořadatelé.
Aleš Holler
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Budoucí prvňáčci Dětský den se skvěle vydařil 

Únanovské novinky č. 2/2012 (toto číslo vyšlo v červnu 2012) povoleno Ministerstvem kultury ČR pod reg. MK 
ČR E 11693 vydavatel Obec Únanov, 671 31 Únanov 116, IČO 293725, odp. vedoucí Ing. Vojtěch Fabík, místo 

vydání OÚ Únanov, tel. 515 228 617, fax 515 228 704, e-mail: info@obecunanov.cz, www.obecunanov.cz Vychází 
čtvrtletně. Uzávěrka příštího čísla – 14. září 2012. Náklad 480 ks. Grafi ka a tisk: Petr Brázda - vydavatelství Břec-
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Z divadelního představení Škola žen Pálení čarodějnic

Dorost .A.S.A. ES Únanov Setkání přátel vín v Únanově
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